

KENYATAAN SUSULAN PENANGGUHAN KEMASUKAN

PELAJAR FSKTM BAGI SESI AKADEMIK 2020/21

Assalamualaikum, Salam Sejahtera dan Salam PERTEKMA Sayang Semua, Persatuan Teknologi Maklumat (PERTEKMA) mengambil maklum tentang pengumuman kerajaan untuk menangguhkan kemasukan pelajar berikutan masalah penularan pandemik COVID-19 yang kembali meningkat kepada tiga angka sejak kebelakangan ini. Penangguhan kemasukan pelajar baharu dan pelajar semasa berasal dari Semenanjung Malaysia, Sabah & pendalaman Sarawak akan memberi kesan kepada para pelajar yang sudah membeli tiket penerbangan, membayar deposit sewa rumah dan lain-lain keperluan yang diperlukan untuk semester yang akan datang. Oleh sebab itu, PERTEKMA sangat mengambil berat mengenai kebajikan pelajar FSKTM yang mengalami permasalahan dari segi persediaan kepada sesi pembelajaran semester yang akan datang, kebajikan dan emosi pelajar. PERTEKMA berharap agar para pelajar yang terjejas tidak tertekan dalam memikirkan perkara tersebut.

Berikut merupakan maklumat pihak yang boleh dihubungi sekiranya pelajar memerlukan bantuan :-

1. Permasalahan sesi pembelajaran

Dr Irwandi Hipni Bin Mohamad Hipiny (Timbalan Dekan Akademik FSKTM)

E-mel : mhihipni@unimas.my

2. Permasalahan Kewangan/Kebajikan

Dr Yanti Rosmunie Binti Bujang (Timbalan Dekan Hal Ehwal Pelajar FSKTM)

E-mel : byanti@unimas.my

3. Exco Kebajikan PERTEKMA

Ahmad Alie Imran Bin Ahmad Zaki (019-376 9832)

Karisma Diana Binti Ismail (010-376 4151)

Semoga inisiatif ini sedikit sebanyak dapat membantu pelajar FSKTM yang terjejas. PERTEKMA juga akan sentiasa mendoakan supaya semua urusan pelajar dipermudahkan dan pelajar dapat bertenang menghadapi situasi pada masa sekarang. Pada masa yang sama, PERTEKMA ingin menasihatkan pelajar supaya terus mengambil langkah pencegahan seperti mencuci tangan, memakai topeng muka dan mengamalkan penjarakan sosial di mana pun berada.

PERTEKMA sayang semua.

PERSATUAN TEKNOLOGI MAKLUMAT (PERTEKMA)

SESI 19/20

UNIVERSITI MALAYSIA SARAWAK

3 OKTOBER 2020

PERTEKMA
PERSATUAN TEKNOLOGI MAKLUMAT UNIMAS